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                                     PROCES – VERBAL 

 

            Încheiat cu ocazia ședinței extraordinare a Consiliului local al  Municipiului 

Târgu Mureş din data de 14 august 2024 

 

               Din totalul de 23 de consilieri locali în funcție, sunt prezenți online la ședință 20 

consilieri. Absentează domnii consilieri Iszlai Tamás, Șarlea Horea-Arthur și Voicu Bogdan 

Costin. 

 

Dl. consilier Papuc: - Bună ziua. În conformitate cu Dispoziția Primarului nr.  921 

din 14 august 2024 am convocat ședința de îndată de astăzi de la ora 12:00 cu 2 puncte pe 

ordinea de zi.Înainte de a supune la vot ordinea de zi facem o scurtă prezență. 

Dl. consilier Tamási – prezent, dl. viceprimar Portik – prezent, dl. consilier Szabo 

Peter – prezent, d-șoara Frunda – prezentă, dl. consilier Kelemen - prezent, dl. consilier 

Berecki – prezent, d-na consilier Kakassy - prezent, dl. consilier Iszlai – absent, dl. consilier 

Jakab - prezent, dl. consilier Szabó Arpad - prezent, dl. consilier Venczi Janos – prezent ,        

d-na consilier Oltean - prezent, dl. consilier Șarlea Horea – absent, dl. viceprimar György – 

prezent, dl. consilier Voicu - absent , dl. consilier Pescar – nu-l văd, prezent, dl. consilier Kiss 

– prezent, dl. consilier Maior – prezent, dl. consilier Moldovan – prezent, dl. consilier Papuc 

– prezent, dl. consilier Pui – prezent, dl. consilier Mureșan – prezent, dl. consilier Chebuțiu – 

prezent.  

Dl. consilier Papuc: - Suntem statutari, supun la vot ordinea de zi cu cele două 

proiecte. Cine este pentru? Împotrivă, abțineri? 

Cine este pentru? – 20 voturi  

Cine este împotrivă? –  

Cine se abține? –  

Ordinea de zi fost aprobată în unanimitate. 

 

Punctul nr. 1 din ordinea de zi  

Proiect de hotărâre privind  modificarea și completarea art. 4 din H.C.L. nr. 184 

din 05 iulie 2024  privind preluarea gratuită, cu titlu definitiv, de către CLUBUL SPORTIV 

MUNICIPAL TÂRGU-MUREȘ, a activității sportive și a locului de participare în competiții, 

respectiv în CAMPIONATUL NAȚIONAL LIGA 3, începând cu sezonul 2024-2025, a 

echipei de fotbal  ASOCIAȚIA CLUB SPORTIV TÂRGU MUREȘ 1898 – 

MAROSVÁSÁRHELYI SPORT EGYESÜLET 1898, precum și a tuturor drepturilor 

federative sportive ale ASOCIAȚIEI CLUB SPORTIV TÂRGU MUREȘ 1898 – 

MAROSVÁSÁRHELYI SPORT EGYESÜLET 1898. 

Dl. consilier Papuc: - Domnul Mureșan, vă rog aveți cuvântul. 

Dl. consilier Mureșan:- Eu credeam că le-am văzut pe toate și chiar și imaginația 

mea este depășită de ideile care vin de la U.D.M.R. și cine o mai vota această mârlănie, că 
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altfel nu pot să îi spun. Practic, prin această modificare, o citesc. Mandatează, împuternicește 

pe directorul Clubului Sportiv Municipal Târgu Mureș, club sportiv municipal care este 

instituție publică finanțată de către Primăria Târgu Mureș, finanțată de către fiecare cetățean 

care cumpără ceva de la magazin și plătește T.V.A. să își asume obligația de a achita orice 

debite indiferent de titlu, trecute, prezente și viitoare, trecute, prezente și viitoare, rezultate 

cel puțin din activitatea fotbalistică, asta înseamnă din activitatea fotbalistică și alte activități 

că zice cel puțin, nu cel mult. De exemplu, dar nelimitat la, zici că suntem la brevet de invenție 

aici, de exemplu, dar nelimitat la, față de sportivi, antrenori, personal tehnic și așa mai departe. 

Are două referate de aprobare care recomandă ca acest H.C.L. nici măcar nu fie discutat și 

juridic și economic. Practic, obligă Primăria să plătească niște sume nedefinite, necunoscute 

și trecute și prezente și viitoare. Este ceva, efectiv mă dor ochii, se sparie gândul. Nu știu cum 

să mă exprim. Nu-mi vine să cred, nu-mi vine să cred că niște oameni care presupun a fi 

responsabili și să aibă grijă de banii cetățenilor sunt în stare să conceapă așa ceva. Sunt pur și 

simplu șocat ca trebuie să votez așa ceva. 

Dl. consilier Papuc: - Mulțumesc domnul Mureșan. Domnul Maior. 

Dl. consilier Maior: - Domnul președinte, dacă în ședința trecută am fost de acord 

și am zis că o să stau cu ochii pe acest club, acum, nu pot să vă spun altceva că hoția pe care 

vrea să o facă domnul director este hoția secolului, adică prima dată preluăm un club fără 

datorii, preluăm un club la care nu mai plătim din urmă nimic, ni se spune foarte clar că totul 

e achitat, ca apoi prin hoția acestui om, acest director iresponsabil și vă spun foarte clar că 

este iresponsabil. Am să-i cer să vină până la ședința următoare să aducă în fața noastră toate 

plățile și tot ce a făcut în ultimul timp, cel puțin în ultimul an. Să ne spună cum a desființat și 

nu a mai pus echipe, nu le-a mai înregistrat și cum a făcut acest lucru fără hotărârea Consiliului 

Local. Deci hoția acolo este de proporții. Sper ca D.N.A.-ul să se sesizeze și să-i pună 

sechestru și acestui director hoț, că altfel nu pot să-l numesc, deci ceea ce se întâmplă astăzi 

este o hoție de proporții uriașe, este o batjocură adusă târgumureșenilor și în primul rând ne 

ia pe noi de proști. Dragi târgumureșeni și dragi colegi, prima dată vi și spui, primești pe gratis 

un lucru ca apoi să vi să spui păi îți bag pe gât tot ce ai avut înainte. Vă rog dragi consilieri să 

fiți atenți ce votați astăzi. Vă mulțumesc mult. Nu mai vorbesc de avizele negative, o hoție 

cap coadă. 

Dl. consilier Papuc: - Da, mulțumesc. Dacă mai dorește cineva să ia cuvântul? Bun, 

atunci supun la vot. 

Dl. consilier Tamási Zsolt:- Pentru. 

Dl. consilier Portik :- Pentru. 

Dl. consilier Szabó Peter: – Pentru. 

Dra. consilier Frunda: - Pentru. 

Dl. consilier Kelemen: - Pentru. 

Dl. consilier Berecki: - Pentru. 

Dna. consilier Kakassy: - Pentru. 

Dl. consilier Papuc: - Domnul Iszlai nu e. 

Dl. consilier Jakab: - Da. 

Dl. consilier Papuc: - N-am auzit. 

Dl. consilier Jakab: - Da.  

Dl. consilier Papuc: - Pentru. Am înțeles.  

Dl consilier Papuc: - Domnul Szabó Árpád? 

Dra. consilier Frunda: - Cred că s-a blocat. 
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Dl. consilier Papuc: - Da, văd, haideți că revin la dumnealui 

Dl. consilier Venczi: - Pentru. 

Dna. consilier Oltean: - Pentru. 

Dl. consilier Papuc: - Domnul Șarlea nu este. 

Dl. consilier Gyorgy : - Pentru. 

Dl. consilier Papuc: - Domnul Voicu nu este 

Dl. consilier Pescar: - Pentru. 

Dl. consilier Kiss : - Pentru. 

Dl. consilier Maior: - Împotriva. 

Dl. consilier Moldovan:- Împotrivă. 

Dl. consilier Papuc: - Eu mă abțin. 

Dl. consilier Pui: - Împotrivă. 

Dl. consilier Mureșan: - Împotriva. 

Dl. consilier Chebuțiu:- Împotrivă. 

Dl. consilier Papuc: - Câte avem? 

Dl. consilier Szabó :- Szabó Árpád am fost pentru. Nu știu dacă s-a auzit. 

Dl. consilier Papuc: - Da, am notat. Sunt 14 voturi pentru, hotărârea a fost adoptată. 

Cine este pentru? – 14 voturi  

Cine este împotrivă? – 5 voturi 

Cine se abține? – 1 vot 

Hotărârea a fost adoptată cu 14 voturi pentru, 5 voturi împotrivă și 1 abținere. 

 

Punctul nr. 2 din ordinea de zi  

Proiect de hotărâre privind finanțarea din bugetul local a indemnizației în valută 

pentru o delegație din 4 persoane din cadrul U.A.T. - Municipiul Târgu Mureș, în vederea 

deplasării la Ilmenau (Germania),  în perioada 22-27 august 2024. 

Dl. consilier Papuc: - Luări de poziții sunt? Nu? Supun la vot. 

Dl. consilier Tamási Zsolt: - Pentru. 

Dl. consilier Portik : - Pentru. 

Dl. consilier Szabó Peter: – De acord. 

Dra. consilier Frunda: - De acord. 

Dl. consilier Kelemen: - Pentru. 

Dl. consilier Berecki: - De acord. 

Dna. consilier Kakassy : - De acord. 

Dl. consilier Papuc: - Domnul Iszlai nu e. 

Dl. consilier Jakab: - De acord. 

Dl. consilier Szabó Árpád? - De acord. 

Dl. consilier Venczi: - Pentru. 

Dna. consilier Oltean: - Pentru. 

Dl. consilier Papuc: - Domnul Șarlea nu este. 

Dl. consilier Gyorgy : - Da. 

Dl. consilier Pescar: - Da. Pentru. 

Dl. consilier Kiss : - Pentru. 

Dl. consilier Maior: - Pentru 

Dl. consilier Moldovan: - Pentru. 

Dl. consilier Papuc: - Eu sunt pentru. 
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Dl. consilier Pui: - Abținere. 

Dl. consilier Mureșan: - Împotrivă. 

Dl. consilier Chebuțiu: - Împotrivă. 

Cine este pentru? – 17 voturi  

Cine este împotrivă? – 2 voturi 

Cine se abține? – 1 vot 

Hotărârea a fost adoptată cu 17 voturi pentru, 2 voturi împotrivă și 1 abținere. 

                Dl. consilier Papuc: - În regulă. Am epuizat ordinea de zi la diverse dacă dorește 

cineva să ia cuvântul? Da, domnul Maior vă rog.  

Diverse 

Dl. consilier Maior: - N-aș fi luat cuvântul dar mi s-a transmis că s-a auzit sacadat 

ce am cerut domnului director, din nou o să-i cer să prezinte până la ședința următoare și să 

vină personal, pe ce a cheltuit banii alocați, o execuție detaliată a bugetului C.S.M. dar și de 

ce nu a mai finanțat și restul ramurilor sportive, adică până unde poate să mai meargă această 

conducere să spună de mâine x  nu mai este la noi în club, nu-i mai înregistrăm, dar noi banii 

i-am alocat și bani alocăm în continuare, deci vreau un raport detaliat și bineînțeles el să fie 

prezent aici. 

Dra. consilier Frunda: - Domnul președinte nu se aude nimic. Se aude foarte rău. 

Dl. consilier Papuc: - Da. Nu se aude că vorbesc în sală. Haideți mai aproape de 

mine domnul Maior ca să vă audă, că nu aud colegii. 

Dl. consilier Maior: - S-a înregistrat. 

Dl. consilier Papuc: - Da, eu am înțeles că dorește un raport detailat de la 

conducerea C.S.M. cu privire la cheltuieli pe ramuri sportive pentru fiecare. 

Dl. consilier Maior: - Și la ședință să fie prezent și domnul director.  

Dl. consilier Papuc: - Și la ședință să fie prezent și domnul director Szaszgaspar vă 

referiți nu? 

Dl. consilier Maior: - Până la prima ședința, da, da, păi el e hoțul de serviciu astăzi. 

Dl. consilier Papuc: - Am înțeles, bun. Altcineva dacă mai dorește să ia cuvântul? 

Nu. Atunci declar închisă ședința  de îndată de astăzi 14 august 2024. Vă mulțumesc. O zi 

bună în continuare. La revedere. 

 

 

                        Dl. consilier Papuc Sergiu Vasile – preşedinte de şedinţă _____________ 

 

                        Secretar General al Municipiului Târgu Mureş _______________________ 

                                   Bordi Kinga 

 


